

慕尼黑文华东方酒店

Mandarin Oriental, Munich

慕尼黑市是原巴伐利亚的首都，往来游客可以在此感受到现代生活与古老建筑之间的鲜明对比。慕尼黑文华东方酒店位于闻名遐迩的马克西米里安路附近，在这里，你可以领略到文艺复兴的优雅魅力以及你能想象到的一个顶级豪华酒店能为你提供的所有极至服务。酒店仅设有73间客房与套房，因此可以保证为入住客人提供最富个性化的服务。所有房间设计都展现出欧洲文艺复兴时期的设计风格，设施考究精美，住客在此可以尽享奢华。

每间酒店浴室都装有极具创新感的卫浴产品，作为世界知名的卫浴品牌，TOTO以其精良的工艺、卓越的产品，成为酒店最理想的合作伙伴。酒店套间全部使用最顶尖的TOTO诺锐斯特®智能全自动坐便器，酒店客房使用TOTO禧斯卡系列。这些出类拔萃的产品与酒店的高品质服务遥相呼应，为住客提供了完美的卫浴体验。

The Mandarin Oriental in Munich is an especially exclusive luxury hotel located in an elegant Neo-Renaissance building. The 73 guest rooms feature a classic, elegant look and innovative technologies. All rooms and suites are very spacious and feature their own unique design based on the hotel's Renaissance style. The high-quality technology featured in the rooms is continued in the hotel's bathrooms. TOTO is the ideal partner to supply bathroom ceramics and fixtures that reflect the sophisticated room amenities. NEOREST® WASHLETs are installed in the suites, and NC series toilets in the rooms.



项目简介
 国家/地区 德国
 酒店类型 五星酒店
 翻修年份 2011年
 所属 文华东方酒店集团
 房间数 73间
 代表产品 诺锐斯特智能全自动坐便器、卫洗丽、禧斯卡系列

产品型号
 坐便器 CW762Y、CW997DF

Details
 Country/Area GERMANY
 hotel *****
 Category 2011
 Refurbishment Mandarin Oriental Hotel Group
 Owner 73
 Rooms NC, wallhung WC, NEOREST SE, WC
 Product with integrated WASHLET

Product number
 Toilet CW762Y, CW997DF

Web <http://www.mandarinoriental.de/munich/>



莫斯科乐天酒店

Lotte Hotel Moscow



在莫斯科想体验现代的奢华，那莫斯科乐天酒店自然是不二之选。这座五星级酒店坐落在莫斯科金融购物中心，拥有300多间宽敞舒适的房间和套房，以及绝佳的就餐选择。Les Menus，由米其林三星厨师Pierre Gagnaire精心烹制，提供如艺术品般的法国珍馐佳肴。MEGU，来自美国且融合了典雅日式风格，让客人们尽情享受异国美食带来的味蕾诱惑。无论是在酒店的酒吧还是长廊，客人们都能尽情品饮醉人的鸡尾酒并彻底放松身心。优雅的会议环境，高端会议设备及独具匠心的酒吧层也让商旅人士拥有美好的商务体验。而举世闻名的Mandara 水疗、设备精良的健身房和时尚感的游泳池无疑也让追求健康生活方式、崇尚运动保养的人士找到适合他们的居所。

The five-star hotel, conveniently located at 8 Novinsky Boulevard in the heart of Moscow's financial and shopping districts, has 304 spacious rooms and suites. Lotte Hotel Moscow also features first-class dining options featuring internationally renowned names. Among them is Les Menus, serving classic French dishes artistically transformed by a Michelin three-star chef Pierre Gagnaire, and MEGU, a Japanese fusion restaurant from New York. In the hotel bar, The Lounge, guests can relax and enjoy premium cocktails, elegant meeting and convention facilities, and an innovative Club Floor for business travellers. Those seeking wellness and fitness will find the world-famous Mandara Spa, a fitness club and modern swimming pool. The ten-storey building also has a large underground car park. The hotel is close to the city's main attractions and entertainment options. The outstanding service aims to anticipate guests' needs and exceed expectations.



项目简介
 国家/地区 俄罗斯
 酒店类型 五星酒店
 开业时间 2010年9月
 所属 乐天酒店
 房间数 38间豪华套房、262间客房
 产品型号 Urinal 1.0 Gpf/3.8 Lpf, toilets CS880BRU, WASHLETS SG TCF 491K, washbasins WHITE L548, bathtub TOTO KIKI

Details
 Country/Area RUSSIA
 Category Hotel *****
 Opened September 2010
 Owner Lotte Hotels and Resorts
 Rooms 38 luxury suites and 262 rooms
 Product number Urinal 1.0 Gpf/3.8 Lpf, toilets CS880BRU, WASHLETS SG TCF 491K, washbasins WHITE L548, bathtub TOTO KIKI
 Web www.lottehotel.ru

酒店杰出的服务带给客户超凡的体验和意想不到的惊喜，TOTO产品的使用更是为酒店锦上添花。浴缸、洗脸盆、坐便器、卫洗丽，全套的TOTO卫浴产品，无论是公共区域，还是心形套房。无论是初级套房，还是豪华行政套房亦或是夏洛特套房，你几乎可以在任何一个房间都能看到TOTO带给你的惊喜。

“TOTO产品展现了设计和技术的完美融合，一切致力于为用户带来绝佳舒适的体验。客户对于乐天酒店非常重要，这种重要性在我们为客户提供的服务中得到了验证和体现。这就是我们为什么决定使用TOTO的卫浴产品的原因”，莫斯科乐天酒店副总经理 Jason Cho如是说。

TOTO products further underscore this focus on service and luxury. They are featured in the public areas, the Superior, Deluxe, Luxury and Atrium rooms, and in the following luxury suite categories: Junior Suite, Executive Suite and Charlotte Suite. The hotel is equipped with TOTO bathtubs, washbasins, toilets, urinals and WASHLETS.

“TOTO products represent the fusion of design and integrated technology to provide the ultimate in comfort. Guests are very important to us at Lotte Hotel, which is reflected in our service and amenities. This is why we decided to choose TOTO bathroom products,” explained Jason Cho, Deputy General Manager at Lotte Hotel Moscow.

